
PAST SIMPLE TENSE 

 

NIKALNA OBLIKA: 

I 
 

HE 
SHE 

IT 
 

WE 
YOU 

THEY 

 
 
 

DID NOT 
DIDN'T 

 
 

STUDY ENGLISH 
YESTERDAY  

 
PLAY VIDEOGAMES LAST 

WEEK. 

 

Kot si že morda razbral/a iz razpredelnice zgoraj, nikalno obliko 

preteklika tvorimo tako, da pred glagolom V NEDOLOČNIKU dodamo 

besede DID NOT oz. DIDN'T. 

1.  

Tako bi trdilni stavek:                            I had lunch yesterday. 

zanikali tako, da dodamo did not - I did not (didn't) HAVE lunch yesterday. 

 

2.  

Pozoren/na bodi na to, da je glagol v nikalnem stavku v nedoločniku, torej ga ne postavljamo 

v preteklik. Izogni se torej stavkom, kot so:                  I didn't had lunch yesterday.  

 

3. V zvezek zapiši naslov PAST SIMPLE: NIKALNA OBLIKA 

Prepiši razpredelnico in besedilo pod razpredelnico, ter pravili 1,2.  

 

 

Ustno reši naslednje primere: 

 He went to school. - He ____________ (not/go) to school. 

 Napisala je pismo. Ni napisala pisma. 

 We got some medicine. We _____________(not/get) some medicine. 

 

 

REŠITVE: 

He DIDN'T GO to school. 

She wrote a letter.  /   She didn't write a letter. 

We didn't get some medicine. 

 



PREBERI IN PREPIŠI V ZVEZEK: 

PAST SIMPLE: YES/NO QUESTIONS AND SHORT ANSWERS 
1. Vprašanja, na katera odgovarjamo z da ali ne: 

 
 
 
 
 
 

DID 
 
 

 
I hurt him? 
 
he drop the camera? 
 
she cut her finger? 
 
it ring? 
 
we play rugby? 

 

DID je preteklik od DO.  

Vprašanja v Past Simple tvorimo tako, da uporabljamo DID in nedoločnik. 

DID postavimo pred osebkom (I , you, he/she/it, we, they). 

 

Npr. She went to London.  

Če bi se želeli vprašati ali je šla v London, bi to naredili tako: 

                            DID she GO to London? 

PAZI!                 Did she went to London?   ! 

 

PAST SIMPLE: KRATKI ODGOVORI 

 
 
 
YES, 
 
 

 
I 
 

HE 
SHE 

IT 
 

WE 
YOU 

       THEY 

 
 
 
DID 

 
 
 
NO, 

 
I 
 

HE 
SHE 

IT 
 

WE 
YOU 

       THEY 

 
 
 
DIDN'T. 

 

Kratke odgovore tvorimo tako, da uporabljamo samo DID/DIDN'T –  

BREZ NEDOLOČNIKA. 

Npr. DID she GO to London?   YES, she DID.   ali    NO, she DIDN'T. 

PAZI!    

Did he play football? YES, HE PLAYED. ali NO, HE DIDN'T PLAYED.   NAROBE!! 

 



 



Preberi in si prepiši v zvezek: 

 

PAST SIMPLE: WH-QUESTIONS 

 
Pri WH-vprašanjih večinoma postavimo vprašalnico na začetek povedi. 

WH-vprašalnici nato sledi glagol DID ali glagol v pretekliku. Pravila so naslednja: 

 

a) Pri vprašalnicah WHEN, WHY, WHERE, WHO, WHAT JE VPRAŠALNICA NA 

začetku: 

npr. 

WHEN did you go to England? (Kdaj si šla…) 

WHY did you come home? (Zakaj si …) 

WHAT did you say to her? (Kaj si ji rekel?) 

WHERE did you go last week? (Kam si šla …) 

WHO did you talk to?(S kom si se …) 

 

b) Če je vprašalnica osebek povedi, ji sledi glagol v pretekliku: 

npr: 

 

WHO BOUGHT a new car? (KDO je kupil nov avto?) 

WHAT HAPPENED to Maddie? (KAJ se je zgodilo Maddie?) 

 

Prevedi: 

Si šla/šel lani v London? 

Kdaj si šla/šel v London? 

 

 

Rešitve: 

 

Did you go to London last year? 

When did you go to London? 


